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Mötet hölls hemma hos Anna Holmgren 
Närvarande: Lisa Carlsson, Ulrika Rydberg Andrén, Gun Sundblad, Stina Willman, Catharina Johnson, 
Annika Lorenz, Inger Petersen, Ann-Marie Hagman, Anna Holmgren 
 
Frånvarande: Leonor Gustafsson, Alva Björkman 
 
1. Mötet öppnades 

 
2. RF-SISU, Petra Åkerblom 
Petra kom och berättade för oss om RF-SISUs arbete och informerade styrelsen om stöd i olika 
former som de kan erbjuda (utbildning, föreningsstöd, ekonomiskt stöd). RF-SISU skall arbeta 
idrottsövergripande men kan också samarbeta med idrottsspecifika förbund såsom 
islandshästförbundet.  
 
Det finns många typer av stöd som ges varav underrepresenterade grupper, LOK-stöd, Projektstöd IF- 
barn och ungdom, Idrott 65+ och återstartsstöd efter pandemin är några exempel. 
 
Det finns även några färdiga paketlösningar, trygghetsfrågor och coachning i Idrott-online. 
 
Folkbildning redovisas i idrott-online och påverkar hur mycket idrotten får tillbaka i slutändan så det 
är viktigt att använder oss av den möjligheten.  
 
Det kan upplevas lite trixigt att återrapportera olika typer av aktiviteter i idrott-online men Petra 
hjälpte oss förstå och hitta i systemet. Man måste rapportera in en aktivitet innan man kan söka för 
nästa. 
 
Ordinarie styrelsemöten räknas inte som aktiviteter men tävlingsmöten eller Lag-SM 
planeringsmöten skulle kunna göra det om det finns en tydlig agenda och gruppen består av minst 
tre personer. Datum, namn, mötets längd och plats för möte skall finnas med. 

3. 65+ Konferens 
Inger berättade om konferensen hon varit med på. Det finns en del pengar att söka om det finns 
intresse för aktiviteter. 

 
4. Antidoping 
Före mötet hade samtliga styrelsemedlemmar förberett sig med att genomföra ett kunskapstest ang 
doping. 
 
På styrelsemötet gick vi igenom diskussionsmaterialet från Antidoping Sverige, utsåg en 
antidopingansvarig, ordförande Lisa Karlsson. Odinns policy är noll-tolerans mot doping av ryttare 
eller häst och vi har tagit fram en antidopingplan för föreningen som kommer att publiceras på 
Odinns hemsida.  
 



Med dessa åtgärder anser vi att klubben är ”Vaccinerad” mot doping vilket kommer att 
kommuniceras på klubbens hemsida samt i klubbens sociala medier. Diplomet kommer att sitta uppe 
i kiosken på Odinns tävlingar. 
 
5. Tävling 
Utvärderingsmöte i Solvarbo den 12/11 kl. 11.00. Styrelsen skickar med att vintercupen var 
uppskattad men att det skulle behövas något längre tid för evenemanget så att fler hinner vara med 
på de digitala tävlingarna. En liknande sommarcup hade varit kul för kommande år. 
 
Oda-Raudka har varit i kontakt med oss om samarbete med tävlingar, även detta skickas med till 
tävlingsgruppen. 
 
6. Utbildning 
Gun påminner om Modig häst kurs är planerad till 18/11, i ridhuset Vika Strand. Instruktör är Emma 
Engvall. Dagen kommer att inledas med en för medlemmarna gratis clinic, därefter möjlighet till 
individuell träning. 
 
7. Nästa möte: bestäms via kommunikation i styrelsens WhatsApp-grupp  

 
8. Mötet avslutas 
 
Vid tangentbordet: Anna Holmgren 


